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Riccardo Bosi vysvětluje postup Aliance Bílých klobouků
tadesco.substack.com/p/riccardo-bosi-vysvetluje-postup-aliance

Otázka: Jsou zednářské kruhy, které jsou Bílými klobouky,
oficiální?

Dobře, to se vracíme k hnutí Q, které začalo krátce po Kennedyho
smrti, smrti JFK v roce 1963, takže to trvá už 60 let. Existuje skupina
vojenských důstojníků, kteří se rozhodli, že pokud může být prezident
zavražděn, jsou na tom špatně.

A tak se pomalu začal vytvářet tým vyšších důstojníků, kteří se
rozhodli, že se musí něco stát. Teď v určitém okamžiku hledají
možnosti, jako to dělají všichni vojenští důstojníci, když plánují, a
neříkají, jestli je to dobře, nebo špatně. Když dělají plán, zjišťují, co je
proveditelné a co ne.

Je to možné? Ano, je.

Je to proveditelné? Ano, je.

Takže hledají schůdné možnosti, jak Spojené státy zachránit. Jednou z
možností byl vojenský převrat.

Doslova převzít moc, uklidit nepořádek a vrátit ji lidem. To bylo
zamítnuto, stejně jako když jsme se tím zabývali v Austrálii, ještě než
jsme se dozvěděli o Bílých kloboucích.

Uvědomili jsme si, že puč nebo násilné povstání by způsobilo takovou
ránu, která by se nikdy nezhojila, i kdyby se to podařilo.
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A kdyby se to nepodařilo, dalo by to Černým kloboukům veškerou
příležitost, aby to provedly. Protože lidé tomu prostě nevěřili. Nevěří
tomu ani teď. Po tom všem, co se stalo, lidé stále nevěří, že se děje
něco divného.

A tak se rozhodli jít pomalou cestou. Podobně jako komunisté, kteří
měli stejný problém po druhé světové válce, a rozhodovali se, zda
provedou ozbrojené násilné povstání, komunistickou revoluci, nebo zda
ji neudělají. Antonio Gramsci radil italským komunistům ve dvacátých
letech minulého století, aby se pomalu prosazovali prostřednictvím
institucí. A tak se rozhodli proniknout do institucí, na univerzity, do škol,
do médií, do odborů, do hospodářství, do politiky, do soudnictví, do
policie, do armády. To také udělali. A tak rostli a rostli a pracovali tajně,
a někteří museli pracovat s krytím špinavého byznysu, protože děláte
špinavé věci zlým lidem, aby dokázali, že jsou s nimi.

A to hlavně v řadách mariňáků a námořnictva. Je tam něco mezi 200
až 300 důstojníky s vlajkovou hodností, tedy generálskou hodností.
Námořní pěchota a námořnictvo a také další služby, ale je to založeno
hlavně na námořní pěchotě a námořnictvu. A pracovali v zákulisí, aby
pronikli, pochopili, a pak, když přišel čas, začali podkopávat černý dům,
deep state. Takže to je to, co nazýváme Q. A museli to udělat. Ti lidé, a
jestli jsou dva nebo tři generálové, dvě stě nebo tři sta generálů nebo
admirálů, to neznamená dvě stě nebo tři sta lidí. Každý z těchto lidí
ovládá širokou škálu schopností, jestli rozumíte.

To znamená, že jich máte velké množství. A tak trvalo vybrat ty
správné lidi, kteří jsou důvěryhodní, protože práce v utajení je
nesmírně riskantní. A to je právě ono. Tito lidé jsou dobří vojáci, kteří
vědí, co je správné a co ne, co je legální a co není.

A proto po tom šli naprosto zákonným způsobem. Když historie
zaznamená, co a jak udělali, můžete si přečíst válečné právo. A tím se
řídí. Oni se řídí pravidly. Nedělali nic mimo pravidla. Dbali na to, aby to,
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co dělali, bylo v souladu se zákonem.

Prezident Trump je stále prezidentem. A jak jste možná několikrát
slyšeli Dereka Johnsona říkat, existují dvě oddělené organizace.
Jednou je vláda a druhou armáda. Nyní je prezidentem vlády, ale je
také vrchním velitelem armády. A armáda je organizace, která drží
poslední karty, protože ovládá věci, které vybuchují. A to je extrémní
situace, kdy se za páku nezatáhne, dokud to není nutné.

Ale dospělo to do bodu, kdy si řekli: "Dobře, teď to uděláme.” A tak
angažovali Trumpa, hnutí Q. Generálové a admirálové ho naverbovali.
Ty budeš prezidentem, ale musíš to vyhrát legitimně, my tě tam
nemůžeme nacpat. Musíš to vyhrát. A až vyhraješ, tady je plán. A
Trump se na to podíval a řekl, dobře, jdeme na to.

Takže on je skutečný, legitimní prezident.

Je to skutečný, legitimní vrchní velitel.

Má skutečnou autoritu a oni nemohou jednat bez jeho autority. A
tak je to ošemetná hra.

To je to, co se děje. A můžeme o tom klidně mluvit, protože lidé tomu
nechtějí věřit. Mnozí tomu nikdy neuvěří, ale to je v pořádku. My ostatní
víme, že je to pravda.

Doufám, že jsem vám odpověděl na vaši otázku. Byla to dlouhá a
pomalá cesta. Když se pozorně podíváte na internet, najdete tam
zmínku o lidech jako generál Mattis, který byl šéfem námořní pěchoty,
se všemi svými vysokými důstojníky, kteří se vesele vyfotili, všichni s
hrníčkem v ruce. A hádejte, jaké písmeno abecedy bylo na hrnku?

Na další fotce stojí ve velkém kruhu a z něj vychází malá čára… Takže
tohle je skutečné. Ať už tomu chcete věřit, nebo nechcete, je to v
pořádku. Na tom nezáleží. Věci jdou dopředu. A jestli se říká, že nic
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nemůže zastavit to, co přichází, tak nic nemůže zastavit to, co
přichází. Síly, které jsou ve hře, přesahují chápání zednářského kruhu.
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